
Zápisnica 

zo zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave  

dňa 15. 3. 2022 

 

Program:  

1. Otvorenie, schvaľovanie programu rokovania  

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových 

organizácií na roky 2022 – 2024 (Michaela Erősová) 

4.  Návrh na zmenu uznesenia MZ č. 331/2011 zo dňa 27. 10. 2011 (Ing. Ivan Nemčok) 

5. Diskusia, rôzne  

6. Záver  
 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

dal hlasovať za program uvedený v pozvánke.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie zverejneného programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 5 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. neprítomný 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová neprítomná 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

Mgr. Matúš Bischof dal poslanecký návrh na zaradenie bodu s názvom Okamžité ukončenie 

spolupráce mesta so SZPB, ako v poradí piateho, pred diskusiou. 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Schválenie doplnenia navrhovaného bodu programu zasadnutia  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 5 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. neprítomný 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová neprítomná 



7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili so zaradením bodu programu navrhovaného pánom 

Bischofom do rokovania komisie. 

 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Predseda komisie informoval o plnení uznesení z predchádzajúcej komisie zo dňa 25. 1. 2022. 

 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

k bodu č. 3: Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových 

a príspevkových organizácií na roky 2022 – 2024 

Materiál prezentovala Michaela Erősová. Návrh rozpočtu na rok 2022 je zostavený ako 

vyrovnaný vo výške takmer 28 mil. € a je záväzný, návrhy pre roky 2023-2024 sú len 

orientačné. Výška podielových daní na tento rok je vo výške viac než 8 900 tis. € čo je o 370 

tis. € viac, ako sme prijali v roku 2021. Žiaľ negatívnou správou je, že nám podstatne klesol 

počet obyvateľov, a to spôsobilo, že podielové dane by sme mali dostať v roku 2023 o viac než 

350 tis. € menej ako bol predpoklad. V tomto roku bol zahrnutý do návrhu rozpočtu aj príjem 

úveru, ktorý je určený na kapitálové výdavky. Veľkou zmenou je od januára aj financovanie 

cirkevných a súkromných školských zariadení, ktorým v tomto roku poskytneme finančné 

prostriedky určené na mzdy a prevádzku v plnej výške čiže 100%. Čo sa týka príjmovej časti, 

tak tam sme vychádzali z prepočtov, podkladov, ďalej na základe skutočnosti z minulého roku, 

podľa schválených dotácií napríklad na normatív a nenormatív, na prenesený výkon, podľa 

očakávaných finančných prostriedkov na dotácie v kapitálovej časti príjmov. Časť príjmové 

finančné operácie obsahujú väčšinou finančné prostriedky z minulého roka a budú zapájané v 

tomto roku a takisto sem zaraďujeme aj príjem úveru. Do výdavkovej časti sme zahrnuli všetky 

výdavky potrebné na chod úradu a na správne fungovanie mesta, na mzdy, odvody 

zamestnancov, ďalej na energie, materiál, na opravy a údržbu a bežné služby. V časti kapitálové 

výdavky rozpočtujeme všetky projekty, ktoré by sme chceli realizovať, takisto nákup 

pozemkov, rekonštrukcie škôl v dôsledku havarijných stavov. Časť finančné operácie 

výdavkové obsahuje najmä splátky úverov a leasingov.  

 
Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania: Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových 

organizácií na roky 2022 – 2024 

Číslo uznesenia:   01/03/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. neprítomný 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová zdržala sa 

7. Peter Katrenics zdržal sa 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  4  Proti: 0  Zdržal sa: 2 



Uznesenie č. 01/03/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO a PO na roky 2022 – 

2024 podľa uznesenia na str. 2. 

 

k bodu č. 4: Návrh na zmenu uznesenia MZ č. 331/2011 zo dňa 27. 10. 2011 

Materiál prezentoval Ing. Ivan Nemčok. Odovzdávanie najvyšších mestských ocenení a 

ocenení najlepším športovcom a športovým kolektívom koná spravidla v prvý februárový 

týždeň pri príležitosti 1. písomnej zmienky o meste Rožňava. Sprievodné podujatia, ktoré sa v 

uvedený týždeň organizujú a budú organizovať, podčiarkujú slávnostný ráz „narodenín mesta“ 

a je na mieste im vrátiť aj pôvodný názov Dni mesta. Prijatím navrhovanej zmeny sa zároveň 

zosúladí čerpanie finančných prostriedkov z položky rozpočtu – Dni mesta s akciami 

uskutočnenými pri tejto príležitosti v prvom februárovom týždni roka. 

 
Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania: Návrh na zmenu uznesenia MZ č. 331/2011 zo dňa 27. 10. 2011 

Číslo uznesenia:   02/03/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. neprítomný 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 02/03/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť zmenu uznesenia MZ č. 331/2011 zo dňa 27. 10. 2011 bod 

č. 1 nasledovne: Dni mesta Rožňava so sprievodnými podujatiami organizovať v rámci osláv 

1. písomnej zmienky o meste Rožňava, spravidla v 1. februárovom týždni roka. 

 

k bodu č. 5: Okamžité ukončenie spolupráce mesta so Slovenským zväzom 

protifašistických bojovníkov- ďalej len SZPB (poslanecký návrh Mgr. M. Bischofa) 

M. Bischof navrhuje, aby sa aj Mestské zastupiteľstvo venovalo téme okamžitého ukončenia 

akejkoľvek spolupráce so SZPB, aby zväzu neboli poskytované žiadne finančné prostriedky 

z rozpočtu mesta ani vo forme skrytých dotácií, aby bol členom zväzu zamedzený prístup do 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, alebo mimoškolských aktivít 

žiakov.  

Túto požiadavku odôvodňuje argumentmi: 

Organizácia SZPB je už dlhodobo známa pôsobením na dezinformačnom poli, respektíve 

svojimi proputinovskými postojmi a jeho propagandou. Pri rôznych aktivitách sa neštítia kriviť 

a prispôsobovať si historické fakty 2. svetovej vojny. Vo februári roku 2022 sa trenčiansky 

odbor SZPB vyjadril o ukrajinskej vláde ako o fašistoch a banderovcoch. SZPB verejne  

vystupuje proti obrannej dohode Slovenska s USA (DCA). Na pietny akt oslobodenia mesta 

v januári 2020 pozvali vojenského pridelenca ruskej ambasády plk. Alexeja Klimova. 



Predkladateľ materiálu sa vyslovene ohradzuje proti tomu, aby zväz dostával akúkoľvek 

finančnú podporu mesta a aby mesto so SZPB spoluorganizovalo pietne akty ako sú výročia - 

Oslobodenie mesta Rožňava, Ukončenie 2. sv. vojny a Výročie SNP.  

 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania: Okamžité ukončenie spolupráce mesta so Slovenským zväzom protifašistických bojovníkov- 

ďalej len SZPB (poslanecký návrh Mgr. M. Bischofa) 

Číslo uznesenia:   03/03/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. neprítomný 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 03/03/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu prerokovať poslanecký návrh M. Bischofa o ukončení spolupráce so 

SZPB a o ukončení financovania zväzu z rozpočtu mesta, či ide o priame alebo nepriame 

dotácie.  

 

k bodu č. 6: Diskusia 

M. Demény informoval o projekte Reštartni sa, ktorý už v tomto roku, asi nebude pokračovať 

v našom regióne. Na najbližšie zasadnutie komisie však poskytnú vyhodnotenie minulého 

ročníka 2021. Informoval aj o chystanom Gastrofestivale, ktorý bude 2.7. otváracím podujatím 

Rožňavského kultúrneho leta. Vo varení by tam mali súťažiť tímy amatérskych kuchárov 

v troch kategóriách – umelci, folkloristi, a športovci s témou Gemerské jedlá. Časť z výťažku 

(platby účastníkov za ochutnávkové porcie) bude venovaná na dobročinnú akciu/aktivitu. 

Ing. Ivan Nemčok informoval o harmonograme podujatí odboru v tomto roku aj o ich 

finančnom zabezpečení. 

L. Leštáková informovala o najbližších plánovaných podujatiach - 30. apríla Stavanie mája a 7. 

mája Vatra slobody. 

R. Kovács reagoval na otázku pani Kleinovej, že ihrisko s prvkami pre deti bude vybudované 

vo dvore radnice, po dohode s vedením mesta, ktoré zatiaľ nemá komplexný plán na obnovu 

celej zóny dvora radnice, ktorý je vlastne aj dvorom ZUŠky. Zdôraznil však, že hlavným 

problémom je tam parkovanie akýchkoľvek áut napriek zákazu vjazdu, ktorý je tam stále platný 

okrem zásobovania. M. Bischof potvrdil, že problémom sa s vedením mesta aktívne zaoberajú. 

 

k bodu č. 7 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková               Schválil: Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


